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Voortgang Afscheidscentrum Woerden t.a.v. de fractievoorzitters, gemeenteraadsleden en het 
college I Gemeente Woerden 

Geachte fractievoorzitters en -leden en college van gemeente Woerden, 

In de eerste maanden van dit jaar hebben wij, team Afscheidscentrum Woerden, jullie 
fractievergaderingen bezocht om onze plannen voor het afscheidscentrum te presenteren. We 
waren blij met het enthousiasme waarmee ons plan werd ontvangen, evenals de constructieve 
en kritische vragen en opmerkingen die tijdens de besprekingen naar voren kwamen. 

Daarnaast hebben we een informatiebijeenkomst georganiseerd voor uitvaartondernemers uit 
Woerden en de omliggende regio. Zij benadrukten niet alleen de behoefte aan een 
crematorium in Woerden, maar wezen ook op het tekort aan afscheidskamers. Veel 
ondernemers gaven aan dat het gebrek aan faciliteiten een waardig afscheid vaak in de weg 
staat, met pijnlijke voorbeelden tot gevolg. We weten dat diverse zelfstandig 
uitvaartondernemers (minimaal 5) hun steun voor ons project persoonlijk per mail aan de 
wethouder hebben toegelicht. 

Op het gebied van participatie hebben we ook de nodige pogingen ondernomen. Zo hebben 
we tot drie keer toe alle buurtbewoners van Geestdorp 48 uitgenodigd om in gesprek te gaan 
en mee te denken. Helaas heeft de uitnodiging niet geleid tot een getalsmatig grote opkomst 
maar met de enige bewoner die is geweest, hebben we wel een goed en open gesprek kunnen 
hebben. We hopen dat door het aanpassen van het plan meer buurtbewoners bereid zijn om 
met ons in gesprek te gaan. Zij blijven van harte welkom. 

Parallel aan dit proces hebben we een constructief overleg gehad met burgemeester 
Molken boer, wethouder Arjan Noordhoek en de gemeentelijke experts die ons dossier 
behandelen. In dit gesprek spraken we over de mogelijkheden qua te volgen procedure en de 
mate waarin we gezamenlijk kunnen optrekken voor een nog beter plan. De gemeente heeft 
echter aangegeven een toetsende rol te vervullen, wat betekent dat wij zelf met een 
aangepast plan moeten komen. Hoewel we hadden gehoopt op meer 
afstemming/samenwerking, hebben we de opmerkingen en adviezen van alle betrokkenen ter 
harte genomen en zorgvuldig in ons herziene plan verwerkt. 

Dit heeft geresulteerd in een aanzienlijk aangepast ontwerp. Met de inbreng van (extra) 
experts, zoals een landschapsarchitect, verkeersdeskundige, adviseur cultureel erfgoed en 
plattelandscoach, hebben we het plan verder geoptimaliseerd. Dankzij de waardevolle inbreng 
van een ieder op het eerdere voorstel, zijn wij van mening dat het huidige plan nu beter 
aansluit bij de locatie. 



De belangrijkste wijzigingen zijn: 

• Het gebouw boven de grond is verkleind in omvang, vergelijkbaar met de huidige 
bebouwing, en beter passend in het landschap. 

• Extra ruimte is gevonden door een kelder te realiseren. 
• Het gebouw is naar voren geplaatst, waardoor het beter aansluit op de bestaande 

situatie en zichtlijnen behouden blijven. 
• De uitstraling en vorm van het gebouw zijn aangepast om beter te passen bij het 

landelijke karakter van de omgeving. 
• Het geheel wordt landschappelijk ingepast en er wordt een extra waterpartij aangelegd 

ter compensatie. 
• De verkeersoplossing is verbeterd, waarbij de twee waardevolle bomen naast de 

bestaande in- en uitrit behouden blijven. 
• De Houtdijk wordt alleen toegankelijk voor calamiteiten en langzaam verkeer 

(fietsers/wandelaars). 

Daarnaast hebben wij aantal onderzoeken laten aanvullen en nieuwe onderzoeken laten 
uitvoeren, waaronder een marktonderzoek. Hieruit blijkt dat er onmiskenbaar behoefte is aan 
een crematorium in Woerden en dat omliggende crematoria niet (onevenredig) worden 
benadeeld door de komst van dit plan. Bovendien hebben we nader uitgelegd waarom een 
dergelijke functie niet in een stedelijke omgeving past, zowel qua sfeer als hinder. 

Eind september hebben we ons aangepaste plan ingediend bij de behandelend ambtenaar van 
ons dossier. We verwachten dat het binnenkort aan jullie wordt voorgelegd voor beoordeling 
en besluitvorming. Desondanks willen we jullie alvast enkele impressies van het aangepaste 
plan laten zien (zie bijlage). 

Mocht er de komende tijd vragen of opmerkingen zijn, staan we uiteraard klaar om extra 
toelichting te geven. We hopen op jullie steun en vragen jullie om een positieve stem voor ons 
project in de gemeenteraad te overwegen. 

Met hartelijke groet, 
namens het team van Afscheidscentrum Woerden, 

www .sterrenova.nl 
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